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PROTOKÓŁ Nr XXXII/21 

z posiedzenia XXXII Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

przeprowadzonej w dniu 30 listopada 2021 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w 

Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11
00

.  Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w 

momencie otwarcia uczestniczyło 11 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

 Otwarcia XXXII sesji Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta Marek Kajurek, stwierdzając prawomocność obrad.   

 Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził nieobecność: Radnego 

Przemysława Alkowskiego (dołączył do posiedzenia w trakcie), Radnego Andrzeja 

Kamianowskiego (dołączył do posiedzenia w trakcie), Radnego Sławomira Mioduszewskiego 

(dołączył do posiedzenia w trakcie), Radnego Józefa Sokolika (dołączył do posiedzenia w 

trakcie). 

 Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał Marszałka Województwa 

Podlaskiego Pana Artura Kosickiego - honorowego gościa XXXII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ,,to pierwsza wizyta tak zacnego 

przedstawiciela w radzie tej kadencji”. Przewodniczący Rady Miasta przywitał 

Burmistrza Miasta Jarosława Siekierko, gratulując ,,odznaczania z rąk Prezydenta RP 

Andrzeja Dudy Krzyżem Kawalerskim Orderu Odrodzenia Polski” otrzymanego w dniu 

26 listopada 2021 roku. Przewodniczący Rady Miasta przywitał ponadto Zastępcę 

Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, Kierowników i 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych z terenu miasta oraz  radnych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o zabranie głosu Marszałka 

Województwa Podlaskiego Pana Artura Kosickiego. 

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki podziękował za zaproszenie 

na XXXII sesję Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, wskazał, że rozpoczęły się konsultacje 

społeczne nowej perspektywy unijnej, nowego programu operacyjnego, spotkanie jest istotne 

z punktu widzenia Wysokiego Mazowieckiego - ważna jest merytoryczna dyskusja 

szczególnie na etapie programowania nowej perspektywy unijnej. Marszałek Województwa 

Podlaskiego Artur Kosicki, podsumował ostatnie 3 lata pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego.  Obecny  Zarząd Województwa, przekazał około 20 milionów złotych,  dotacji 

ze środków funduszy europejskich, dla miasta Wysokie Mazowieckie.    

 Marszałek Artur Kosicki, w swojej wypowiedzi w szczególności skupił się na:  

- przekazanych środkach, dotacjach z funduszy europejskich - projektach objętych wsparciem  

Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- rodzajach udzielanego wsparcia skierowanego do Miasta Wysokie Mazowieckie. 

-  wsparcia udzielanego na projekty firm z terenu miasta. 

- omówił planowane projekty infrastrukturalne. 

- aktualną sytuację związaną z kształtowaniem się polityki funduszy europejskich i rozwoju 

województwa. 

- planowanym specjalnym wsparciu dla partnerstw.  

Ponadto Marszałek Artur Kosicki w związku z dobrą kondycją budżetu województwa oraz 

przewidywaną nadwyżka operacyjną, zadeklarował możliwość wspierania jednostek 

samorządowych niższego szczebla, już od nowego roku. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  
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W dyskusji uczestniczyli: 

Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki, Wiceprzewodniczący Adam Buciński, 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, Radny Józef Sokolik,  Zastępca Burmistrza 

Miasta Ewa Konarzewska, Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko 

 

Wiceprzewodniczący Adam Buciński: jaki jest realny termin ogłaszania nowych konkursów 

programu operacyjnego? 

Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki chcielibyśmy, aby takie konkursy już 

były ogłaszane w 2022 roku, co najmniej pod koniec 2022 roku, wówczas niektóre 

z konkursów będą ogłaszane. 

Radny Józef Sokolik złożył podziękowania za drogę Wysokie Mazowieckie - Białystok 

określając ją mianem ,,strategicznej”. Radny zapytał jak wygląda sytuacja z  punktu widzenia 

pozyskiwania środków na projekty związane z zakupami wyposażenia dla szkół. Radny 

wskazał, że kierunki szkoły którą kieruje, oparte są o nowe technologie, interesuje go - jakie 

będą możliwości pozyskiwania środków przez samorządy, przez jednostki prowadzące 

kształcenie zawodowe.  

Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki Jeżeli chodzi o szczegóły należałoby 

przeanalizować zadane pytanie na podstawie większej ilości szczegółów. Generalnie 

dotychczasowy kierunek związany z zintegrowanymi konkursami w ramach nowego 

programu, będzie w tym przedmiocie utrzymany. Przygotowywany jest projekt strategiczny 

jeżeli chodzi o szkolnictwo zawodowe. Marszałek zaznaczył ponadto, że  po to są konsultacje 

społeczne, aby wszyscy mogli zapoznać się z programem, przed jego wdrożeniem- celem jest 

efektywniejsze wykorzystanie środków, ponadto  zwrócić należy uwagę na kwestię 

kształtowania się linii demarkacyjnych.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  nawiązując do publikacji dotyczącej 

funduszu rozwoju  przewozów autokarowych wskazującej, że na terenie powiatu będzie 

utrzymane 9 linii przewozów autobusowych, zapytał  jaka jest perspektywa bazy 

transportowej przy ulicy Ogrodowej. 

Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki:, spółka PKS to spółka podlegająca 

pod kodeks prawa handlowego, połączenie PKS-u było pewnym błędem, dotykowo spółka 

posiada kadrę i nieruchomości poza terenem województwa. Mamy oprzeć się na 

infrastrukturze, którą mamy w naszym województwie, to ostatni PKS na skale województwa 

w Polsce, jednak  tabor jest przestarzały. Jesteśmy zmuszeni, żeby zrestrukturyzować spółkę, 

zamknąć się w województwie tak, aby można było współpracę rozszerzyć - następnie dodać 

dalekie kursy i potem przygotować odpowiedni wniosek, aby można było przygotować  

wniosek na odpowiedni tabor. Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki wskazał 

na istotę i korzyści gospodarcze regionu, wzajemnej współpracy samorządów lokalnych z 

zarządem województwa w wielu kwestiach. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska podzieliła się spostrzeżeniem, że od 

jakiegoś czasu, uczestniczy w pracach Partnerstwa ,,Ziemia Wysokomazowiecka” które wiąże 

się z szeregiem spotkań, nie tylko na szczeblu lokalnym, ale również wojewódzkim czy 

krajowym. Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wskazała, że w ostatnim czasie 

odbyło się spotkanie w formie online wszystkich partnerstw, utworzonych w Polsce, i 

wszyscy z którymi udało jej się rozmawiać w tym przedmiocie wskazali, że odbierają bardzo 

pozytywnie przygotowanie Województwa Podlaskiego do nowej perspektywy finansowej. 

Prace są na tym etapie, już bardzo zaawansowane i prowadzone wzorowo, Zastępca 

Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska pogratulowała Marszałkowi takich opinii jednocześnie 

dziękując za taki stan rzeczy. 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie pogratulował pozycji w rankingach 

czasopisma Wspólnota, wskazując, że  Województwo Podlaskie ,,inwestycjami stoi”, to jest 



3 

 

budowanie przyszłości, budowanie miejsc pracy – a nie przejadanie środków. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, złożył podziękowania Marszałkowi 

Województwa Podlaskiego Arturowi Kosickiemu,  w imieniu mieszkańców. 

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko złożył podziękowanie za 

przyjęcie zaproszenia, w imieniu swoim i  mieszkańców za dobre funkcjonowanie 

i współpracę. Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie ponadto złożył podziękowanie za 

drogę Wysokie Mazowieckie – Białystok, prosząc o realizację tego założenia ponieważ to 

największa bolączka miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Po zakończeniu dyskusji, nastąpiło uroczyste wręczenie pamiątkowych publikacji o mieście 

Wysokie Mazowieckie, Marszałek Województwa Podlaskiego Artur Kosicki w związku z serią 

kolejnych spotkań opuścił posiedzenie Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym 

dostarczony wraz z  materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

5. Zapoznanie z projektem budżetu miasta na 2022 rok oraz projektem uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

6. Zapoznanie się ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 

7. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2021 roku.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w mieście Wysokie Mazowieckie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulic miejskich do kategorii dróg gminnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom 

zatrudnionym w przedszkolach i szkołach miejskich. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

17. Sprawy różne. 

18. Interpelacje i wnioski radnych. 

19. Zapytania i wolne wnioski.  

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  

Wniosek o zmianę w porządku złożyła Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska, 

wnioskując o uzupełnienie porządku w pkt. 12 ,, Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w 
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sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na 

zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, 

sposobu ich rozliczania oraz kontroli”. Projekt uchwały został dostarczony wraz z 

materiałami na sesję, był przedmiotem opinii dwóch komisji. Potrzeba podjęcia niniejszej 

uchwały wynika z przesłanego pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej w ślad za podjętą 

uchwałą w  poprzedniego miesiąca. Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała obszary 

niezbędne do poprawienia, ,,co uczynimy w drodze autokorekty”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie zmiany 

porządku obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że zmiana w porządku obrad 

została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał porządek po zmianach tj.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu postępowania 

o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich 

rozliczania oraz kontroli. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom 

zatrudnionym w przedszkolach i szkołach miejskich. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnym. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

18. Sprawy różne. 

19. Interpelacje i wnioski radnych. 

20. Zapytania i wolne wnioski.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod  głosowanie  porządek obrad po 

zmianach. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był  dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie 

wniesiono, następnie poddał pod głosowanie protokół z XXXI Sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 
Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od 30 października 2021 do 30 listopada 2021 roku przedstawił Burmistrz Jarosław Siekierko 
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(w załączeniu do protokołu). Ponadto Burmistrz poinformował Radę Miasta o bieżącym 

funkcjonowaniu, a w szczególności : 

-  ogłoszonym przetargu na dostawę energii elektrycznej.  

- trwających przygotowaniach do budowy drogi w okolicy planowanej inwestycji Spółdzielni 

Mieszkaniowej, na którą dofinansowanie miasto otrzymało z Funduszu Polski Ład. 

 - aktualnym stanie inwestycji, finansów, gospodarki nieruchomościowej i planowanych 

inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła 

sprawozdanie bez uwag.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.5 Zapoznanie z projektem budżetu miasta na 2022 rok oraz projektem uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przekazał głos Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie Jarosławowi Siekierko.   

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko przedstawił, założenia 

projektu budżetu miasta na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2027. Ponadto Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie wskazał, że wszystkie 

prośby Radnych Rady Miasta zostały uwzględnione, odczytał założenia wydatków na 

inwestycje w 2022 roku,  przedstawiając ich uzasadnienia np. kwestię kontynuacji zadań lub 

złożonych już wniosków o środki zewnętrzne. Burmistrz omówił kwestie finansowe, sprzedaż 

mienia, wpisany w budżecie kredyt wskazując, że jego celem będzie tak jak w tym roku  

staranie się, aby  nie było potrzeby sięgania po kredyt, i czyni o to starania już teraz. 

Burmistrz omówił aktualną sytuację gospodarczą miasta również w odniesieniu do panującej 

pandemii, oraz  planowanych inwestycji i modernizacji w odniesieniu do omawianych 

projektów. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

 

W dyskusji uczestniczyli: 

Radny Lech Jamiołkowski, Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Wiceprzewodniczący Adam 

Buciński, Radny  Przemysław Alkowski, Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek. 

 

W dyskusji  poruszono kwestię inwestycji placu odrodzenia - ,,parkingów w okolicy ZUS-u”, 

Burmistrz wyjaśnił, że pojawiły się tam  trudności z wykupem i własnością gruntów, są jednak 

czynione starania by kwestię rozwiązać, aktualnie kończona jest dokumentacja ZRID-owska, 

celem rozwiązania przedmiotowej kwestii.  Poruszono kwestię planowanej budowy budynku 

komunalnego. Radny Przemysław Alkowski złożył interpelację w przedmiocie konsultowanych 

z mieszkańcami jego okręgu kwestii (interpelacja w załączeniu do protokołu). Burmistrz 

Miasta odniósł się do kwestii zgłoszonej przez Radnego Przemysława Alkowskiego, 

Przewodniczący Rady Miasta wskazał na harmonogram trybu prac nad budżetem. 

 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

 

Ad.6  Zapoznanie się ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały zostały 

dostarczone radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji funkcjonowania 

miasta.   

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie wniesiono. 
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W dyskusji omówiono kwestię zamówień gazu, podwyżek cen na rynku, realizacji zamówień 

przez ZWKiEC.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się ze 

stanem przygotowania zimowego. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.7 Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że stosowna informacja 

została sporządzona w formie papierowej, pozwala dokładnie ocenić jakie inwestycje były 

realizowane, można dokładnie ocenić całkowitą wartość środków własnych i zewnętrznych.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski wskazał, że 

komisja nie wniosła uwag,  cały rok mamy świadomość tych inwestycji mamy nadzieje że 

w kolejnym roku inwestycje nie zwolnią.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub pytania do 

przedstawionej informacji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informacje z realizacji zadań inwestycyjnych w 2021 roku bez uwag. 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w mieście Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski komisja 

zapoznała się, po poprawkach opinia komisji była jednogłośnie pozytywna komisja nie 

wniosła uwag własnych do projektu uchwały.  

Zastępca Burmistrza Miata Ewa Konarzewska poinformowała o pozytywnej opinii 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wysokiem Mazowieckiem w 

przedmiocie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXII/180/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  uchwała w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w mieście Wysokie Mazowieckie. W załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulic miejskich do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego 

projektu lub pytania w przedstawionej kwestii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.180.2021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.180.2021.pdf/attachment.1
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(Uchwała Nr XXXII/181/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zaliczenia ulic 

miejskich do kategorii dróg gminnych w załączeniu do protokołu).  

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował pozytywnej 

opinii komisji po uwzględnieniu poprawki pisarskiej, własnych do projektu uchwały komisja 

nie wniosła. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały lub pytania w przedstawionej kwestii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała  Nr XXXII/182/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie opłaty targowej.) 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały lub pytania w przedstawionej kwestii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXII/183/2021  z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta do celów wymiaru podatku rolnego  w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 

Ad.12 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu postępowania 

o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich rozliczania 

oraz kontroli. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.181.2021..2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.181.2021..2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.182.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.183.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.183.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały lub pytania w przedstawionej kwestii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXII/184/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na zadania 

służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich 

rozliczania oraz kontroli w załączeniu do protokołu). 

Ad.13 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom 

zatrudnionym w przedszkolach i szkołach miejskich. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Przewodnicząca Komisji Sylwia Wasilewska przedstawiła jednogłośnie pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały w przedmiocie dodatku funkcyjnego. Przewodnicząca w swojej 

wypowiedzi przekazała ustnie wspólnie wypracowaną prośbę  w imieniu członków komisji 

dotyczącą rozważenia również aktualizacji dodatku motywacyjnego. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska poinformowała o konsultacjach projektu 

uchwały ze związkami zawodowymi i uzyskaniu pozytywnej opinii projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXII/185/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  zmieniająca uchwałę w sprawie 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom zatrudnionym 

w przedszkolach i szkołach miejskich  w załączeniu do protokołu) 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o poprawkach wprowadzonych na posiedzeniu komisji do projektu uchwały na wniosek 

Radnego Adama Bucińskiego, komisja zdecydowała się dodać w celu uściślenia zapisu §1 

ust. 5 i 6. tj.  ust 5. w §1 Podstawą do ustalenia diety są listy obecności podpisywane przez 
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radnych biorących udział w sesji  lub komisji. ust 6. w §1 Miesięczną zryczałtowaną dietę 

radnego oblicza się proporcjonalnie do rzeczywistego okresu sprawowania funkcji 

lub mandatu radnego. Ponadto w poprawce usunięto zapisy §2 ust. 1, 2, 3 i dodano nową 

treść w ust. 1, 2 (ust.1 §2 ,,Za każdą nieobecność na posiedzeniu Rady lub komisji w danym 

miesiącu potrąca się po 30% należnej radnemu miesięcznej diety.”  ust.2 §2 ,,W przypadku 

nieobecności na żadnym ze zwołanych posiedzeń Rady i komisji w danym miesiącu dieta 

radnemu nie przysługuje.”) co spowodowało zmianę numeracji kolejnych ustępów w §2 (ust. 

3 i 4). Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował 

o poprawkach wprowadzonych na posiedzeniu komisji do projektu uchwały i  pozytywnej 

opinii komisji  do projektu uchwały po poprawkach, komisja odniosła się pozytywnie do 

zmian zgłoszonych przez komisję Funkcjonowania, zgłaszając jedną poprawkę).  

Komisja przegłosowała poprawkę w wersji pierwotnej to ustęp §2 ust. 5, a w wersji 

poprawionej przez komisję Funkcjonowania Miasta to §2 ust. 4  na komisji padł wniosek, że 

zapis ,,lub Wiceprzewodniczącego w przypadku nieobecności Przewodniczącego” jest 

powielaniem się zapisów ustawowych w związku z czym nie ma potrzeby powielania go. 

Ponadto komisja Finansowa miała już przedstawione poprawki zgłoszone przez komisję 

Funkcjonowania Miasta i komisja Finansowa przychyliła się do poprawek zgłoszonych przez 

komisję Funkcjonowania Miasta. Komisja Finansowa wydała opinię pozytywną przy trzech 

głosach wstrzymujących się.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek podsumował złożone wnioski przez 

komisje stwierdził, że w wyniku prac komisji zgłoszone zostały trzy wnioski : 

1. w sprawie dodania w §1 ust. 5 i 6 w projekcie Uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym. 

2. w sprawie usunięcia zapisu §2 ust. 1, 2, 3 i dodania nowej 

treści w ust. 1, 2 i zmiana numeracji kolejnych ustępów w §2 (ust. 3 i 4) 

3. w sprawie usunięcia w §2 ust 4. słów: „lub 

Wiceprzewodniczącego w przypadku nieobecności Przewodniczącego”. ( wniosek 

zgłoszony przez komisje finansową). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

W dyskusji uczestniczyli: 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński, Zastępca 

Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska, Radny Przemysław Alkowski, Burmistrz Miasta 

Jarosław Siekierko,  

 W dyskusji omówiono kwestie organizacyjne tj. możliwość rozważenia przesyłania 

ważniejszych opracowań komisji do wiadomości wszystkich radnych, również  nie będących 

członkami danych komisji. Ponadto omówiono kwestie, formalne dotyczące podejmowanej 

uchwały tj. braku możliwości przedkładania zwolnień lekarskich w przypadku choroby 

i orzeczeń w przedmiotowym zakresie. Omówiono kwestię ograniczonej swobody rad gmin w 

określaniu zasad przyznawania diet. Kwestie charakteru formalnego diety jako ekwiwalentu 

utraconych korzyści, jakich radny nie uzyskuje w związku z wykonywaniem mandatu, a  

określania diety na podstawie podniesienia przez ustawodawcę kwoty bazowej, czyli zakresów 

i limitów przewidzianych w ustawie i rozporządzeniu Rady Ministrów.   

 Omówiono ponadto kwestie proceduralne wejścia w życie ustaw i rozporządzeń 

wprowadzających zmiany i ich wpływ na projekty uchwał, oraz  ich wejście w życie.  

 W dyskusji Radny Przemysław Alkowski wskazał, że kwoty są zbyt wysokie, Radny 

Karol Nowicki, wskazał na konieczność podniesienia wypłat pracownikom wskazując, że 
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aktualna kwota diety jest wystarczająca. Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław 

Siekierko wyjaśnił, że uchwała jest poddana procedowaniu w związku z wejściem w życie 

ustaw dotyczących aktualizacji kwot bazowych. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski, nie zgłoszono. 

W związku z czym poddał pod głosowanie poprawki zgłoszone przez komisje 

Funkcjonowania Miasta i komisje Finansową. 

1. w sprawie dodania w §1 ust. 5 i 6 w projekcie Uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnym. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 1, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

2. w sprawie usunięcia zapisu §2 ust. 1, 2, 3 i dodania nowej 

treści w ust. 1, 2 i zmiana numeracji kolejnych ustępów w §2 (ust. 3 i 4) 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że poprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

3. w sprawie usunięcia w §2 ust 4. słów: „lub 

Wiceprzewodniczącego w przypadku nieobecności Przewodniczącego”.  

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że poprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

W dyskusji uczestniczyli: 

Radny Bogdan Matuszewski, Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, Zastępca 

Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński, 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Radny Przemysław Alkowski. 

W dyskusji poruszono kwestię podwyżek procentowych w uchwale.Omówiono zmianę 

rozporządzenia i konieczność zmiany aktualnie obowiązującej uchwały w związku ze zmianą 

rozporządzenia tj. podstawy prawnej. Poruszono aspekty  związane z brakiem alternatywnych 

propozycji w stosunku do aktualnego projektu czy nierównomierne rozłożenie uczestnictwa 

radnych w pracach komisji.  

Radny Przemysław Alkowski zawnioskował o utrzymanie diet na dotychczasowym poziomie, 

wskazując, że zmiana aktu wykonawczego do ustawy zdaniem radnego nie stanowi problemu, 

a podwyżki procentowe nie są potrzebne.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził 10 minut przerwy w posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek podsumował wynik dyskusji, przedstawiając 

dwie propozycje rozwiązań, i szczegóły procedowania. Jako pierwszy projekt uchwały 

głosowany będzie pierwotny projekt, z uwzględnieniem przegłosowanych na sesji poprawek 

zgłoszonych przez komisje. Druga propozycja zmieniająca procentowe naliczenia dla 

przewodniczących komisji stałych, i radnych niebędących członkami komisji to propozycja 

Radnego Przemysława Alkowskiego.  W związku z procedowaniem pierwszego projektu na 

komisjach pierwotna propozycja z poprawkami komisji będzie głosowana w pierwszej 

kolejności, w przypadku nie uzyskania jej akceptacji w głosowaniu, poddana głosowaniu 

zostanie propozycja zgłoszona przez  Radnego Alkowskiego. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym wraz z poprawkami komisji przyjętymi na Sesji Rady Miasta.  

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 3, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXII/186/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  w sprawie ustalenia wysokości i 

zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym. w załączeniu do 

protokołu ) 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta oraz komisji Finansowej. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o 

jednogłośnie  pozytywnej opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji z dwoma głosami wstrzymującymi się.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 2. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXII/187/2021  z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie. w załączeniu do protokołu ) 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej. 

Poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

uwzględniającej najnowszą zmianę do projektu uchwały przedstawioną na posiedzeniu. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska  przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta oraz kwestię zmiany w projekcie dotyczącej ,,Laboratorium 

Przyszłości”. Skarbnik miasta poprosiła o uwzględnienie zmiany wynikającej z programu 

,,Laboratorium Przyszłości”. 

Nie zgłoszono pytań ani uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

wprowadzenia zmiany do projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu miasta w związku z otrzymaniem środków na 

„Laboratorium Przyszłości” 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że poprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok z przegłosowaną poprawką. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.186.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.186.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.186.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.187.2021.2021-12-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXII.187.2021.2021-12-30.pdf/attachment.1
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że poprawka została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXII/188/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2021 rok.) 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej. 

Poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, do projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska wniosła o uwzględnienie zmian wynikających z 

Programu ,,Laboratorium Przyszłości” w przedstawionym pierwotnie projekcie uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025, przedstawiła 

założenia projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wprowadzenie 

zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2021-2025 w związku z otrzymaniem środków na „Laboratorium Przyszłości”. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025 po poprawce. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(Uchwała  Nr XXXII/189/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.18 Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przypomniał, Radym Rady Miasta o trybie 

procedowania budżetu i obowiązku zwołania komisji do 10 grudnia oraz przygotowania 

pisemnych opinii i obowiązku ich złożenia w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego, a 

następnie Burmistrza. Poprosił Radnych Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie 

ewentualnego spotkania opłatkowego. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, 

o terminie składania deklaracji o źródłach  ciepła i zachęcił radnych do informowania 

mieszkańców w powyższym przedmiocie z możliwością roznoszenia deklaracji. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 19 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 20 Zapytania i wolne wnioski. 

Ad. 21 Zamknięcie obrad sesji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXII.188.2021.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXII.188.2021.2021.2021-11-30.pdf/attachment.1
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXXII sesję 

Rady Miasta (godz.14
45

) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)                                                                  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Protokół sporządził 

Damian Cieślukiewicz 

                      

        Przewodniczący Rady Miasta                                                                        

                                          Marek Kajurek 


